
Svitenes iedzīvotāju padomes kopsapulces protokols 06/24 

Svitenē 

 2024.gada 15.oktobrī. 

Sapulce tiek atklāta plkst.17.00 

Sapulces norises vieta: Svitenes saieta nams, folkloras telpās  

Sapulcē piedalās: Vita Reinfelde, Ina Čekava, Gundega Kaulene, Maruta Štelce – 

Kaulene, Laura Upīte, Sandra Kerēvica, Aigars Sietiņš. 

Sapulcē nepiedalās: nav 

Darba kārtība: 

1. 2025.gada budžeta izskatīšana 

2025.gada budžets izskatīts un atbalstīts, bet ar izteiktiem priekšlikumiem: 

• Izskatot budžetu, redzams, ka nav ieplānots aizsargtīkls Svitenes 

multifunkcionālajam sporta centram, kas norobežotu ceļa malu un dārziņus. 

• Apgaismojuma uzstādīšana pie atkritumu izmešanas (visticamāk var 

iegādāties no šī gada budžeta). 

• Novērošanas kameras pie atkritumu izmešanas vietas (jāiesniedz pieteikums 

labiekārtošanas nodaļai Ralfam Šastakovičam). 

2. Apskatīti papildus jautājumi. A. Sietiņš informēts par muižas parkā nogāzušos 

lielo apsi, kas ilgstoši stāv un nav nekādas darbības. Vienojamies, ka iesūtīsim 

bildes e-pastā, lai var nosūtīt apsekošanai. 

3. Par apgaismojumu Svitenē. Nav skaidrības par to, kam ziņot, ja ir kādas problēmas 

ar ielu apgaismojumu. Saņemta informācija, ka ziņot var A. Sietiņam vai I. 

Čerļonakam.  

4. Saņemta informācija, ka ja paliks pāri budžets, tad tiks uzstādīti guļošie policisti 

līdz gada beigām Ezera ielā un Centra ielā.  

5. Saņemtas sūdzības par darba laiku Svitenes klientu apkalpošanas centrā. Nav 

norādes kāds ir darba laiks, būtu nepieciešams to uzstādīt.  

Sapulce tiek slēgta plkst. 18.03.  

Sapulces vadītājs: Vita Reinfelde 

paraksts, tā atšifrējums  

Protokolists: Maruta Štelce – Kaulene  

paraksts, tā atšifrējums 

 


